

Von:

An:

Bcc:

DMEA _Focus: Startups TIMELINE with important Information

Montag, 15. Januar 2024 14:31:00

[Startups Timeline 2024.pdf](#)

[image001.png](#)

[image002.png](#)

Betreff:

Datum:

Anlagen:

Lieber DMEA 2024 _Focus: Startup Aussteller,

wir starten das neue Jahr, in das Sie hoffentlich sehr gut hineingekommen sind, mit unserer Startup-Timeline, in der Sie wichtige Informationen rund um Ihre Teilnahme an Europas Place2Be für Digital Health Startups in Berlin.

Sie finden in der Timeline die genaue Standbezeichnung , **Halle 5.2/ Stand A-109** (gilt für alle Startup-Plätze auf der Fläche!) und **weitere nützliche Fakten und Termine. Ihre genaue Platzierung auf der Fläche werden wir Ihnen mit einer separaten Mail im Februar mitteilen, wenn die Planungen abgeschlossen sind.**

Sie können uns ab sofort Ihre genaue Firmen-/Produktbezeichnung OBEN an der Stele nennen und uns, mitteilen, ob Sie das im preis enthaltene A1 Plakat wünschen oder einen separaten, kostenpflichtig buchbaren Monitor wählen (natürlich können Sie auch einen eigenen Monitor mitbringen). **Rollups nicht ZUGELASSEN.**

Sollten Sie noch Fragen haben, so zögern Sie nicht, mich anzusprechen!

Dear DMEA _Focus: Startups exhibitor,

We are starting the new year, which we hope you have got off to a good start, with our Startup Timeline, in which you will find important information about your participation in Europe's Place2Be for digital health startups in Berlin.

*In the "Timeline" you will find your exact stand designation, **Hall 5.2/ Stand A-109** (valid for all startup spaces in the area) and **other useful facts and dates. We will inform you of your exact placement on the stand in a separate email in February once the planning has been finalized.***

*You can now tell us your exact company/product name at the top of the column and let us know whether you would like the A1 poster included in the price or a separate monitor that can be booked for a fee (of course you can also bring your own monitor). **Roll-ups are not PERMITTED.***

If you have any further questions, please do not hesitate to contact me!

Mit freundlichen Grüßen/Best regards

Andrea Hillmann

Project Manager DMEA | MS3

Mobile Health | Startups | Digital



Messe Berlin GmbH

Messedamm 22

14055 Berlin

Telefon: +49 30 3038-2259

andrea.hillmann@messe-berlin.de

www.dmea.de

www.messe-berlin.de

Follow us on Social Media!



Geschäftsführung: Dr. Mario Tobias (Vorsitzender), Dirk Hoffmann

Management Board: Dr. Mario Tobias (CEO), Dirk Hoffmann (COO)

Aufsichtsratsvorsitzender | Chairman of the Supervisory Board: Dr. Eric Schweitzer

Handelsregister: Amtsgericht Charlottenburg, HRB 5484 B |

Amtsgericht Charlottenburg (District Court), HRB 5484 B (Commercial Code)

[Jetzt den DMEA Newsletter abonnieren und keine News verpassen |](#)

[Subscribe to the DMEA Newsletter now and do not miss any news](#)